
Protokół Nr XXVI/04 
z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 29 listopada 2004 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Koronowie ul. Farna 24 

 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
  
W sesji udział wzięło 21 radnych.  
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak    Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk   Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski    Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka    Skarbnik Gminy. 
5. Teresa Polus     Sekretarz Gminy. 
6. Zbigniew Szalski    Z-ca Kierownika Wydz. IPR UM. 
7. Barbara Piłat     Kierownik Wydziału RGG UM . 
8. Jan Klapczyński    Kierownik Wydziału FB UM.  
9. Ryszard Chrzanowski   Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 
10. Dariusz Grabas   Radca Prawny UM. 
 
Porządek obrad XXVI sesji: 
 
1. Otwarcie obrad XXVI sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXVI sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji. 
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8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/200/04 

Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2004 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2004 r. 
przyjmowanej jako podstawę naliczania podatku rolnego od gruntów 
na terenie Gminy Koronowo w 2005 r. oraz określenia inkasentów 
podatku rolnego i wysokości wynagradzania za inkaso. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości, sposobu jego poboru, zasad 
stosowania ulg i zwolnień oraz określenia inkasentów i ich 
wynagradzania.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym 
podatku.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia dziennych 
stawek opłaty miejscowej, zasad stosowania ulg i obniżek oraz 
sposobu jej poboru, określenia inkasentów i ich wynagradzania. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznej 
stawki podatku od posiadania psa, terminów płatności, sposobu jego 
poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagradzania.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
położonej na terenie gminy Koronowo. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonej na terenie 
Samociążka. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu nieruchomości na 
terenie miasta Koronowa. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 
położonych na terenie miasta Koronowa. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o 
uznanie lasu za las ochronny. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady 
Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

21. Informacja Burmistrza Koronowa z realizacji uchwały Nr IX/109/03 
Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 26 czerwca 2003 roku w sprawie 
szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Koronowo. 
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22. Informacja Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie o przygotowaniu do sezonu zimowego. 

23. Informacja Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Koronowie o przygotowaniu Ośrodka do niesienia pomocy 
mieszkańcom w okresie zimy. 

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

25. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
26. Zamknięcie obrad XXVI sesji. 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXVI sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXVI sesję Rady Miejskiej w 
Koronowie. Powitał wszystkich radnych, przybyłych gości, sołtysów, 
przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza 
Koronowa, Skarbnika Gminy i Sekretarza Gminy. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. W sesji uczestniczyło 21 radnych.  
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad XXVI sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał, kto składa wniosek o zmianę 
porządku obrad XXVI sesji. 
 
Radna Maria Kulczyk – wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad 
dzisiejszej sesji jako punkt 8a - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
apelu. 
 
Radna Danuta Czarnotta – w imieniu Komisji Przestrzegania Prawa, 
Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 
Miejskiej w Koronowie zgłaszam wniosek o wycofanie punktu 18 z 
porządku obrad sesji. Komisja stwierdziła, że projekt tej uchwały musi być 
poddany ponownej analizie. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem radnej 
Marii Kulczyk? 
 
Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli wniosek radnej Marii Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem Komisji 
Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 
Przestrzennej zgłoszonym przez Przewodniczącą Komisji radną Danutę 
Czarnotta? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – kogo to wniosek i jaki jest powód 
zdjęcia? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – jest to wniosek Komisji 
Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 
Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Komisja uznała, że projekt uchwały należy 
poddać dokładnej analizie. 
 
Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Komisji Przestrzegania Prawa, 
Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 
Miejskiej w Koronowie Danutę Czarnotta został przyjęty 17 głosami „za” 
przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
Zatem wniosek przeszedł. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – zgłaszam wniosek o zniesienie punktu 
19 z porządku obrad, ponieważ nasza opinia nic tu nie wnosi i nie zmienia. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wycofaniem punktu 
19 z porządku obrad? 
 
„Za” wycofaniem punktu 19 z porządku obrad sesji głosowało 9 radnych 
przy 6 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących” 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – zgłaszam formalny wniosek o 5 minut 
przerwy. 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – ogłaszam 5 minutową przerwę. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wznawiam po przerwie obrady 
XXVI sesji. Proszę Radcę Prawnego o opinię. 

 
Radca Prawny Kazimierz Kolander – zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy 
o samorządzie gminnym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.  
W związku z powyższym bezwzględna większość w naszym przypadku 11 
głosów musi być „za”, a głosowało 9 radnych „za”, zatem wniosek nie 
przeszedł. 
 
Radny Maciej Makowski – w związku z tym, że źle policzono głosy i 
powtórzono głosowanie, wnoszę o ponowne przeprowadzenie głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za odrzuceniem punktu 19 z 
porządku obrad dzisiejszej sesji? 
„Za” głosowało 12 radnych, 6 było „przeciw”, 3 radnych „wstrzymało się”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wniosek przeszedł, zatem 
wykreślamy punkt 19 z porządku obrad.  
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał, kto wnosi uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu.  
W głosowaniu radni 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i 
braku głosów „przeciw” przyjęli bez uwag i zmian protokół z obrad XXV 
sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między 
sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdania z działalności Burmistrza Koronowa nie wnieśli 
uwag. 
Sprawozdanie dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radny Maciej Makowski 
 
Nawiązując do mojego wystąpienia podczas ostatniej Sesji, a także biorąc 
pod uwagę głosy mieszkańców, które zostały wyrażone w prasie 
regionalnej oraz w internecie pragnę powrócić do organizacji obchodów 
Święta Niepodległości. Nadal jestem przekonany, że zorganizowanie tak 
ważnej uroczystości dla naszego kraju w przeddzień Święta było wielkim 
nieporozumieniem, a nawet ośmielę się powiedzieć więcej SKANDALEM. 
Z przykrością muszę stwierdzić, że Pańskie uzasadnienie o zorganizowaniu 
Święta Niepodległości w dniu 10 listopada nie do końca się sprawdziło. 
Może młodzieży faktycznie było więcej jednak dorosłej społeczności była 
mała grupa gdyż nie wszyscy mogą przecież wyjść w godzinach pracy. 
  Za całkowitą kompromitację uważam część artystyczną w 
Kolegiacie, gdzie młodzież prezentowała swój naprawdę udany program 
dla dosłownie kilkudziesięciu osób. Z powodu zimna i długiej mszy z 
przemówieniami część uczestników wychodziła w czasie uroczystości, 
nawet poczty sztandarowe a do końca pozostali nieliczni goście. 
  Wykorzystanie dnia pracy i nauki do zwiększenia frekwencji 
podczas najważniejszego Święta Polaków muszę uznać za bardzo 
chybiony. Wyznaczeniem „na siłę” młodzieży do uczestnictwa w tych 
obchodach nie uczy z pewnością patriotyzmu. Jeżeli młody człowiek nie 
wyniesie z domu oraz nie utrwali tego w szkole nigdy nie będzie 
prawdziwym patriotą. 
  Nie oczekuję od Pana żadnej odpowiedzi, ponieważ odpowiedź 
nasunęła się 10 listopada – odpowiedź, która zbulwersowała wielu 
mieszkańców. Pragnę natomiast, aby wyciągnął Pan wnioski na przyszłość, 
ale również domagam się wyciągnięcia konsekwencji służbowych w 
stosunku do odpowiedzialnych za ten nie trafiony pomysł, który Święto 
Niepodległości obniżył do rangi dnia powszedniego. 
  Chcę w tym miejscu podziękować moim kolegom Radnym z Ziemi 
Koronowskiej i SLD, którzy odpowiedzieli na moja prośbę i uczcili 68 
Rocznicę Odzyskania przez Polskę Niepodległości w dniu 11 listopada 
składając wiązankę na grobie Powstańców Wielkopolskich. 
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Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radna Zofia Lorenc: 
 
1. Dlaczego zaczęły się problemy z posypywaniem dróg? 
 
2. Czy od nowego roku można ogłosić przetarg na posypywanie i 

odśnieżanie dróg, ZGKiM zgania na Powiat i odwrotnie to dopiero 
początek zimy, a co będzie dalej? 

 
3. Zgłaszam wniosek o usunięcie korzeni po ściętych drzewach przy 

drogach. 
 

Radny Wojciech Radgowski: 
 
1. Kto jest odpowiedzialny za czystość i porządek na przystankach 

autobusowych? 
2. Kiedy będzie naprawiona droga dojazdowa do bloków mieszkaniowych 

w Nowym Dworze? 
3. Kiedy będą usunięte suche drzewa przy ul. Tucholskiej? 
 
Radny Czesław Januszewski – w imieniu mieszkańców Nowego Dworu 
dziękuję za postawienie wiaty przy drodze nr 25 w Nowym Dworze. 
 
Radny Tomasz Poraziński: 
 
1. Na wniosek mieszkańców proszę o zamontowanie progów 

spowalniających na ul. Witosa w Koronowie. 
2. Kiedy zostanie naprawiona droga do Iwickowa? Została wyrównana, po 

ostatnich opadach nie ma już czego wyrównywać. Proszę o nawiezienie 
szlaki i wyrównanie tej drogi. 

 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – popieram pierwszy wniosek 
radnego Porazińskiego. Do mnie również mieszkańcy w tej sprawie 
występowali. 
 
Radny Piotr Jagielski - w jaki sposób kontrolowana jest odsprzedaż 
lokali mieszkaniowych nabywanych z ulga przez lokatorów? 
Czy zdarzyły się przypadki zwrotu ulgi? 
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Radny Kazimierz Szewczyk - mamy 29 listopada. Co z zadaniem 
inwestycyjnym pod nazwą „Sieć wodociągowa Gościeradz – Tryszczyn”? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński: 
 
1. Czy zakupiono miesięcznik „Żagle” i w jakiej ilości? 
 
2. Kiedy zostaną ustawione znaki zgodnie z projektem na ulicy 

Powstańców Wielkopolskich? 
 
Radny Maciej Makowski: 
 
1. Zobowiązać odpowiednie służby. Pojemniki do selektywnej zbiórki 

odpadów na ul. Kotomierskiej są tak zachlapane błotem, że nie 
widać, jakiego są one koloru. Czy to jest kolor czerwony, czy 
niebieski. 

2. Oczko wodne po kanale ulgi przy ul. Wodnej jest zanieczyszczone, 
ludzie tam wrzucają śmieci. 

 
Radny Michał Gmys - czy jest możliwość zbiórki odpadów 
wielkogabarytowych na terenach wiejskich, aby nie były one rzucane po 
lasach i rowach? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał pismo Związku 
Kombatantów Rzeczpospolitej Polskiej i byłych Więźniów Politycznych 
treści następującej: 
 
  „Związek Kombatantów Rzeczpospolitej Polskiej i byłych Więźniów 
Politycznych składa serdeczne podziękowania dla Pana Burmistrza 
Koronowa, Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury, delegacjom, szkołom, 
młodzieży oraz wszystkim, którzy uczestniczyli w uroczystości z okazji 
Święta Niepodległości w dniu 10 listopada 2004 roku. 
Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie apelu. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – mam uwagę do formy przedstawionego 
nam projektu uchwały. Statut Gminy w § 25 ust. 2 stanowi, że oprócz 
uchwał rada może podejmować apele, zawierające formalnie niewiążące 
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wezwania adresatów zewnętrznych do określonego postępowania, 
podjęcia inicjatywy czy zadania. Chciałbym zaproponować inną formę nie 
przyjęcia w formie uchwały a apelu. Skoro jest podstawa prawna taka a 
nie inna, że przyjmujemy to jako apel, to dlaczego ma to być forma 
uchwały? Moje wątpliwości budzi zapis dotyczący punktu drugiego, że 
wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Koronowa, jak Pan 
Burmistrz ma wykonać ten apel? Chciałbym, aby to była forma apelu, a 
nie uchwały. 
Panie Przewodniczący wnoszę o przyjęcie wniosku, aby nie była to 
uchwała, a apel Rady Miejskiej w Koronowie do Ministra Polityki 
Społecznej w sprawie projektu ustawy o systemie ubezpieczenia 
społecznego rolników z treścią jak niżej bez punktów: 2 i 3. Apel będzie 
podpisany przez Pana Przewodniczącego i wysłany przez biuro Rady. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o opinię radcy prawnego. 
 
Radca prawny Dariusz Grabas – to kwestia techniczna, ponieważ apelowi 
byśmy musieli nadać pewną numerację np. apel nr 1, podstawa prawna 
jak w projekcie uchwały i dalej Rada Miejska apeluje. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – po co mamy nazywać apel nr 1, jeśli Rada 
wydawała jakiekolwiek oświadczenie to było to oświadczenie Rady 
Miejskiej, teraz przyjmujemy apel Rady Miejskiej zgodnie ze Statutem 
Gminy. 
 
Radca prawny Dariusz Grabas – zobowiązani jesteśmy do rejestracji aktów 
podejmowanych przez Radę. 
 
Radny Tomasz Poraziński – kiedy sprawa ta trafiła na naszą komisję, 
dyskutowaliśmy nad nią wspólnie. Pomimo, że nie mieszkam na wsi, 
zastrzeżeń do apelu nie mam. Miasto ze wsią musi się solidaryzować. 
Niebawem będziemy głosować w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości i chciałbym w tej kwestii prosić o zrozumienie od strony 
radnych. 
 
Radna Zofia Lorenc – uważam, że uchwała ma większą moc niż apel. 
 
Obrady opuścili radni: Maciej Makowski i Tomasz Poraziński. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – padł wniosek radnego 
Gliszczyńskiego. Głosujemy. 
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Głosowało 19 radnych. Nieobecni radni: Tomasz Poraziński i Maciej 
Makowski. 
 
„Za” wnioskiem głosowało 5 radnych, „przeciw” 12 radnych, 2 
„wstrzymało się” od głosu. 
Wniosek radnego Stanisława Gliszczyńskiego nie przeszedł. 
 
Wrócił radny Tomasz Poraziński. Nadal nieobecny radny Maciej Makowski. 
 
Głosowało 20 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVI/295/04 w sprawie apelu podjęta została 
jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”.  
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
  
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XVIII/200/04 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2004 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Nieobecny radny Maciej 
Makowski. 
 
Uchwała Nr XXVI/296/04 zmieniająca Uchwałę Nr XVIII/200/04 
Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2004 rok podjęta została 19 głosami „za” przy jednym 
głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 
2004 r. przyjmowanej jako podstawę naliczania podatku rolnego 
od gruntów na terenie Gminy Koronowo w 2005 r. oraz 
określenia inkasentów podatku rolnego i wysokości 
wynagradzania za inkaso. 
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Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję i proszę o opinię 
Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego. 
 
W sesji uczestniczy 21 radnych. Wrócił radny Maciej Makowski. 
 
Radny Tomasz Gordon – Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. po długiej dyskusji 
ustaliła kwotę 34 zł. Zatem w imieniu Komisji zgłaszam wniosek, aby za 
podstawę naliczania podatku rolnego od gruntów na terenie Gminy 
Koronowo w 2005 roku przyjąć kwotę 34 zł za jeden kwintal żyta.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem Komisji 
Finansów? 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVI/297/04 w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2004 r. 
przyjmowanej jako podstawę naliczania podatku rolnego od 
gruntów na terenie Gminy Koronowo w 2005 r. oraz określenia 
inkasentów podatku rolnego i wysokości wynagradzania za 
inkaso podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – ogłaszam 10 minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wznawiam po przerwie obrady. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości, sposobu jego 
poboru, zasad stosowania ulg i zwolnień oraz określenia 
inkasentów i ich wynagradzania. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
 
Radny Tomasz Poraziński – zgłaszam wnioski o wprowadzenie zmian w 
projekcie uchwały: 
- w ust. 1 pkt 3 o treści „od 1 m2 powierzchni użytkowej budynków lub ich 
części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 
wypoczynku i turystyki w tym ośrodków wczasowych, campingów i pól 
namiotowych” wprowadzić kwotę 10,- zł zamiast 11,85 zł. oraz  
- w ust. 1 pkt 11 ppkt b) o treści „od 1 m2 powierzchni gruntów 
związanych z działalnością gospodarczą w zakresie prowadzenia 
wypoczynku i turystyki w tych ośrodkach wczasowych, campingów i pól 
namiotowych” wprowadzić kwotę 0,40 zł. zamiast kwoty 0,45 zł.  
Porównuję sektor turystyki i rolnictwa. Te dwa sektory są nie do 
porównania. Ulgi w sektorze turystyki są niewielkie.  
Prowadzimy obecnie dużą inwestycję – kanalizację sanitarną w 
Mąkowarsku. W sektorze turystycznym w roku bieżącym nic nie zrobiono, 
bo stale powtarza się, że są ważniejsze sprawy. Zróbmy coś dla turystyki. 
 
Radna Danuta Czarnotta – na Komisji Zdrowia przekonywał nas Pan 
radny, mówiąc że to będzie niewielkie obciążenie dla gminy, czy poprzez 
obniżenie stawek usługi świadczone w sektorze turystycznym będą niższe? 
 
Radny Tomasz Poraziński – dlaczego z tym występuję? Po to by coś zrobić 
w tej dziedzinie. Druga rzecz to kwestia ośrodków, ceny za usługi są 
wysokie. Musimy przy rozmowach z właścicielami ośrodków w sprawie 
obniżenia kosztów usług mieć w ręku pewien argument. Te zwolnienia 
stawek dotyczą ośrodków wczasowych, chodzi o rozwój małych biznesów. 
Skutek finansowy obniżenia stawek to kwota 47 tyś. zł. Nie wiem czy są to 
wielkie ulgi, czy małe. W sektorze rolnym była to kwota ok. 400 tyś. zł. 
Uważam, że warto te ulgi w turystyce zastosować, by pobudzić ten sektor. 
 
Radna Danuta Czarnotta – czy nie lepiej byłoby te środki zachować i 
przeznaczyć na budowę pieszo-jezdni na Pieczyskach? 
 
Radny Tomasz Poraziński – to załatwi sprawę budowy drogi, nam chodzi o 
coś więcej. 
 
Radny Maciej Makowski – warto byłoby poprzeć obniżkę stawek 
podatkowych proponowanych w tym sektorze. 
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Radna Zofia Lorenc – duża część mieszkańców przejęła po PGR chlewiki, 
zgłaszam wniosek o obniżenie stawek podatku od nieruchomości w ust. 1, 
pkt 8 do wysokości stawki z roku ubiegłego.  
 
Radny Michał Gmys – zgłaszam wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem radnego 
Michała Gmysa? 
„Za” głosowało 16 radnych, 5 „wstrzymało się”, przy braku głosów 
„przeciw”. 
Zatem wniosek w sprawie zamknięcia dyskusji przeszedł. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - kto jest za pierwszym wnioskiem 
radnego Tomasza Porazińskiego, aby w ust. 1 pkt 3 wprowadzić kwotę 
10,- zł. zamiast 11,83 zł.? 
Wniosek przeszedł 11 głosami „za”, przy 10 głosach „wstrzymujących” i 
braku głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - kto jest za drugim wnioskiem 
radnego Tomasza Porazińskiego, aby w ust. 1 pkt 11, ppkt b) wprowadzić 
kwotę 0,40 zł. zamiast 0,45 zł.? 
„Za” wnioskiem głosowało 9 radnych, 10 było „przeciw”, 2 „wstrzymało 
się”. Zatem wniosek nie przeszedł. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za wnioskiem radnej Zofii 
Lorenc, aby w ust. 1 pkt 8 wprowadzić kwotę 4,22 zł. zamiast 4,35 zł.? 
„Za” wnioskiem głosowało 2 radnych, 13 było „przeciw”, 6 „wstrzymało 
się”. Zatem wniosek nie przeszedł. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 

Uchwała Nr XXVI/298/04 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości, sposobu jego poboru, zasad 
stosowania ulg i zwolnień oraz określenia inkasentów i ich 
wynagradzania podjęta została 17 głosami „za” przy 1 głosie 
„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Radny Wojciech Radgowski – zgłaszam wniosek o 5 minut przerwy. 
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Wniosek radnego Wojciecha Radgowskiego przeszedł 18 głosami „za”, 
przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 5 minutową przerwę w 
obradach sesji. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XXVI sesji. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych i 
zwolnień w tym podatku. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania, uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – jaka jest ściągalność tego podatku? 
 
Kierownik Wydziału Finansowo - Budżetowego Jan Klapczyński – 92 %. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 

Uchwała Nr XXVI/299/04 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym 
podatku podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
dziennych stawek opłaty miejscowej, zasad stosowania ulg i 
obniżek oraz sposobu jej poboru, określenia inkasentów i ich 
wynagradzania. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania, uwagi do projektu 
uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 



 15 

Uchwała Nr XXVI/300/04 w sprawie określenia dziennych 
stawek opłaty miejscowej, zasad stosowania ulg i obniżek oraz 
sposobu jej poboru, określenia inkasentów i ich wynagradzania 
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości rocznej stawki podatku od posiadania psa, terminów 
płatności, sposobu jego poboru oraz określenia inkasentów i ich 
wynagradzania. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto wnosi uwagi do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 

Uchwała Nr XXVI/301/04 w sprawie ustalenia wysokości rocznej 
stawki podatku od posiadania psa, terminów płatności, sposobu 
jego poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagradzania 
podjęta została 20 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i braku 
głosów „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości położonej na terenie gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 

Uchwała Nr XXVI/302/04 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
położonej na terenie gminy Koronowo podjęta została 
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jednogłośnie 21 głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonej 
na terenie Samociążka. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o uwagi do projektu 
uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVI/303/04 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonej na 
terenie Samociążka podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
nieruchomości na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVI/304/04 w sprawie wykupu nieruchomości na 
terenie miasta Koronowa podjęta została jednogłośnie 21 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
nieruchomości na terenie miasta Koronowa. 
 
Punkt zdjęto z porządku obrad XXVI sesji. 
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Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
nieruchomości położonych na terenie miasta Koronowa. 
 
Punkt zdjęto z porządku obrad XXVI sesji. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia 
uchwał Rady Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do 
sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Uchwała Nr XXVI/305/04 w sprawie uchylenia uchwał Rady 
Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za” przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 21. Informacja Burmistrza Koronowa z realizacji uchwały Nr 
IX/109/03 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 26 czerwca 2003 
roku w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Koronowo. 
 
Informację z realizacji uchwały Nr IX/109/03 Rady Miejskiej w Koronowie z 
dnia 26 czerwca 2003 roku w sprawie szczegółowych zasad utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Koronowo przedstawił Z-ca 
Burmistrza Sławomir Marszelski. 
Informację załączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 22. Informacja Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie o przygotowaniu do sezonu 
zimowego. 
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Informację o przygotowaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie do sezonu zimowego przedstawił Dyrektor 
Ryszard Chrzanowski. 
 
Ad. 23. Informacja Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Koronowie o przygotowaniu Ośrodka do 
niesienia pomocy mieszkańcom w okresie zimy. 
 
Informację o przygotowaniu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Koronowie do niesienia pomocy mieszkańcom w okresie zimy 
przedstawił radny Dariusz Karwat. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 24. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
Rady Miejskiej w Koronowie przedstawił przewodniczący Komisji radny 
Michał Gmys. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 25. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Chciałbym odnieść się do interpelacji zgłoszonej przez radnego 

Makowskiego. Jak informowałem na poprzedniej sesji, wyjaśniałem, że 
zorganizowanie w roku bieżącym Święta Niepodległości jako 
centralnych obchodów wyznaczyliśmy na 10 listopada. Natomiast na 
terenie naszej gminy Święto Niepodległości obchodziliśmy przez kilka 
dni: 10, 11 i 12 listopada. Do mnie nie docierały żadne uwagi, o 
których wspominał Pan radny Makowski. Wręcz przeciwnie w mojej 
ocenie ilość młodzieży, która wzięła udział w bieżącym roku w 
obchodach Święta Niepodległości 10 listopada jak na nasze środowisko 
była bardzo duża, wręcz dochodziły do mnie słowa pewnego 
zadowolenia również ze środowisk kombatanckich.  
Zrobiliśmy to, by sprawdzić, zobaczyć czy zorganizowanie obchodów 
wtedy, gdy jest młodzież w szkole, gdy można wykorzystać dojazd 
(wiąże się to też z kosztami). W przyszłości pomyślimy, zastanowimy 
się nad formą organizacji. Większość z nas wie, że 10 listopada były 
obchody tego Święta w Koronowie. Delegacja SLD, o której wspominał 
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Pan radny oficjalnie brała udział w tych obchodach w dniu 10 
listopada. Zatem nie wiem, jakie to delegacje SLD składały wiązanki 
kwiatów dnia 11 listopada, ale to już pozostawiam do oceny i uznania 
Wysokiej Rady.  
Nie chcę tu polemizować, ale robiliśmy to przede wszystkim w 
poczuciu takim, ażeby umożliwić udział w tych obchodach jak 
największej liczbie uczestnikom.  
Chciałbym ponadto dodać, że dnia 11 listopada wspólnie z Panem 
Przewodniczącym Rady uczestniczyliśmy w obchodach Święta 
Niepodległości w Tryszczynie, również w Wiskitnie. 

2. Zgodnie z art. 5 ustawy dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach do obowiązków przedsiębiorców 
użytkujących tereny służące komunikacji publicznej należy utrzymanie 
czystości, a więc utrzymanie czystości na przystankach należy do ich 
użytkowników. Prowadzimy dosyć trudne rozmowy z użytkownikami 
naszych przystanków, z PKS Bydgoszcz, PKS Chojnice jak i z 
prywatnym przewoźnikiem. Być może do końca br. uda nam się tę 
kwestię rozwiązać, chodzi o partycypację przewoźników w utrzymaniu 
czystości na przystankach. 

3. Nabywca mieszkania komunalnego sprzedając mieszkanie przed 
upływem pięciu lat, (bo taki jest termin w tej chwili) od jego zakupu 
zobowiązany jest do zwrotu kwoty udzielonej bonifikaty. Przepisu tego 
nie stosuje się, jeśli sprzedaż ta dotyczyłaby na rzecz osoby bliskiej. 
Roszczenie powyższe wpisane jest każdorazowo w hipotece księgi 
wieczystej danego lokalu. Przy sprzedaży notariusz żąda zaświadczenia 
o dokonaniu zwrotu przydzielonej bonifikaty w przypadku kiedy 
sprzedaż odbywałaby się przed upływem pięciu lat od sprzedaży 
mieszkania przez gminę.  
W roku 2003 i 2004 dokonano zwrotu w dwóch przypadkach na 
kwoty: 11.300 zł. za lokal przy ul. Al. Wolności i 5.823 zł. za lokal przy 
ul. Pomianowskiego. 

4. Zlecenie na realizację zadania inwestycyjnego - sieć wodociągowa 
Gościeradz – Tryszczyn złożone jest do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.  
Z tego, co wiem dzisiaj kończy się realizacja inwestycji budowy 
wodociągu Wilcze – Łąsko i prawdopodobnie jeszcze w tym tygodniu 
ZGKiM wejdzie z pracami na inwestycję Gościeradz - Tryszczyn. Na to 
zadanie przewidziana jest w budżecie gminy kwota 70 tyś. zł. 
Zapewne będzie to zadanie nieco droższe. Jeśli warunki pozwolą to 
myślę, że jest szansa, aby to realizować. W każdym bądź razie 
rozpoczęcie realizacji inwestycji na pewno nastąpi. 
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Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk: 
 
1. Prawie wszystkie drogi powiatowe są piątej kategorii odśnieżania i 

utrzymania zimowego. Z tejże kategorii wynika, że zarządca, w tym 
przypadku gmina ma 16 godzin na odśnieżenie i 8 godzin na usunięcie 
gołoledzi. Jest prawdą, że zima nas zaskoczyła. Gdyby ta sytuacja się 
przedłużyła wówczas byśmy zlecili Zakładowi Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie posypanie dróg. Na dzień dzisiejszy mamy 
ustalone czytelne warunki zimowego utrzymania dróg powiatowych z 
ZGKiM i Starostwem. Myślę, że żadnych problemów już nie będzie. 
Musimy jednak liczyć się z tym, że nie do końca wszyscy będą 
zadowoleni z zimowego utrzymania dróg, ale wynika to z posiadanych 
środków na ten cel. Starostwo otrzymuje subwencję drogową na 
konkretne odcinki dróg, na resztę można przeznaczyć środki z 
własnego budżetu. Wiadomo jednak, że żaden samorząd nie jest 
bogaty. Będziemy jednak starali się spełniać oczekiwania społeczne w 
tej kwestii. 

2. Wiem, że stan drogi prowadzącej do osiedla w Nowym Dworze nie jest 
ciekawy. Temat tej drogi podejmiemy w przyszłym roku. Trzeba to 
zrobić porządnie, wykonać podbudowę. Będziemy starali się wewnątrz 
ZGKiM wygospodarować środki na ten cel i stan drogi tej poprawić. 

3. W sprawie poprawy bezpieczeństwa na ul. Witosa trzykrotnie 
kierowaliśmy pisma do Zespołu Komunikacyjnego Ruchu Drogowego 
przy Starostwie. W skład Zespołu wchodzi przedstawiciel: dróg 
powiatowych, Komendy Miejskiej Policji oraz nasz pracownik. Dla 
przypomnienia podaję, że zarządcą drogi jest gmina czyli ZGKiM, ale 
odpowiedzialnym za organizację ruchu jest Starostwo. Trzykrotnie 
negatywnie były zaopiniowane możliwości pobudowania progów 
zwalniających. Nam udało się wprowadzić na tej ulicy ograniczenia 40 
km/godz., usytuować znaki pionowe i poziome (pasy) dotyczące 
przejścia. W sprawie zamontowania progów spowalniających będziemy 
prowadzić rozmowy. 

4. Stanu drogi do Iwickowa przy takiej pogodzie jak obecnie nie 
poprawimy. Musimy poczekać na lepszą aurę, do wiosny. Wówczas 
stan tej drogi można poprawić. 

5. Wspólnie z Panami: Przewodniczącym i inspektorem d/s sportu 
ustaliliśmy, że w związku z tym, iż padła propozycja, aby 
zaprenumerować miesięcznik „Żagle” wyraziliśmy na to zgodę. Jeden 
egzemplarz kosztuje 11,50 zł. Ustalono zakupić po 10 sztuk w 
miesiącach: listopadzie, grudniu, styczniu, co daje w sumie 30 sztuk. 
W tychże publikacjach, w tych miesiącach będą zamieszczone 
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informacje na temat Gminy Koronowo. Zakupione publikacje będą 
dostępne w biurze promocji u P. Rydelskiego.  
Miesięcznik ten będzie również dostępny w kioskach „Ruch”-u.  
Chciałbym ponadto poinformować, że w miesiącach: styczniu i lutym 
będzie wydany informator budowlany. Koszt nasz będzie zerowy. Jako 
gmina mamy możliwość w informatorze tym zaprezentowania się na 
trzech, czterech stronach. Chcemy zaprezentować tam naszą 
turystykę. Informator ten będzie wydany prawdopodobnie w ilości 20 
tyś. sztuk. 

6. Zleciliśmy wykonawcy zakupienie znaków drogowych dot. ul. 
Powstańców Wlkp. Po otrzymaniu znaków zostaną one zamontowane. 

7. Po wykonaniu zasypania kanału ulgi nie do końca przewidziano, jakie 
to mogą być skutki tego zasypania. Zorganizowaliśmy spotkanie z 
Zarządem Elektrowni Wodnych. Zarząd zobligował się do wykonania 
dokumentacji geologicznej. Dokumentacja ta jest już gotowa. Zarząd 
złożył wniosek o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. Te 
przedsięwzięcia mają na celu poprawę funkcjonowania tego terenu. Co 
do oczka wodnego, to na dzień dzisiejszy poziom wody jest 
spuszczony. Zapełnianie wody w oczku wodnym powodowało 
podsiąkaniem całego terenu. ZGKiM co jakiś czas dokonuje lustracji i 
pilnuje porządku. 

8. Nie tak dawno Gmina Koronowo rozumiejąc potrzeby turystyczne 
robiła wszystko, aby wykonać drogę powiatową do Jasińca. Droga ta 
służy nie tylko naszym mieszkańcom, ale i turystom. W przyszłym roku 
naszym standardowym wnioskiem drogowym miała być pieszo-jezdnia 
w Pieczyskach.  

 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski: 
 
1. Suche drzewa przy ul. Tucholskiej w Koronowie będą wycięte po 

zakończeniu prac inwestycyjno-remontowych na drogach. 
2. Proponuję Panu radnemu Porazińskiemu wyjazd w teren na drogę do 

Iwickowa i w celu dokładnego ustalenia dotyczącego zakresu naprawy 
drogi. 

3. Pana radnego Stanisława Gliszczyńskiego chcę bardzo serdecznie 
przeprosić. Rzeczywiście trwa to za długo, bo po ostatniej sesji 
sprawdziliśmy niezgodność. Nasz drogowiec musi bić się w piersi, 
postawił złe znaki zamiast B1, postawił B2. Znaki są zamówione, 
czekamy na dostawę. Te złe znaki zdejmiemy jutro.  
Za to bardzo przepraszam, nasz błąd. 

4. Dwa razy w roku zbieramy śmieci wielkogabarytowe bezpłatnie. 
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Chciałbym ponadto poinformować, że ZGKiM zbiera w ciągu roku 3.100 
ton śmieci, tych płaconych to 1.500 ton, na 1600 ton nie ma płatnika. 
Tona śmieci kosztuje nas 165 zł. Pojemniki przy ul. Kotomierskiej 
przestawimy i usytuujemy tak, aby nie były zabrudzane błotem. 

 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – pozostawione pnie po 
ściętych drzewach przy drogach, o co wnosiła radna Zofia Lorenc zostaną 
usunięte. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – składam wnioski o: 
 

1) założenie rejestru: postanowień proceduralnych, deklaracji, 
oświadczeń, apeli, opinii Rady Miejskiej w Koronowie zgodnie z § 
25 ust. 2 Statutu Gminy Koronowo i 

2) powołanie na każdą sesję sekretarza odpowiedzialnego tylko i 
wyłącznie za liczenie głosów w celu usprawnienia pracy. 

 
Ad. 26. Zamknięcie obrad XXVI sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:55. 
 
 
Koronowo, dnia 15 grudnia 2004 r. 
 
Protokół sporządziła 
 
Adela Rojek 

 
 

 


